

Diocese of Sault Ste. Marie
Diocesan Administrator's Office



Diocèse de Sault Ste-Marie
Bureau de l'administrateur diocésain

TO: All priests and Deacons
From: Diocesan Administrator
DATE: August 4^h, 2020
RE: Death of Deacon Maurice Cyr

DESTINATAIRES: Aux prêtres et diacres
EXPÉDITEUR: Administrateur diocésain
DATE : le 4 août 2020
OBJET : Décès du diacre Maurice Cyr

We are saddened to announce that **Deacon Maurice Cyr** died on Sunday, August 2nd, 2020 in Spanish, Ontario, at the age of 88.

Since his ordination as a deacon in June 1993 he has served the people of God at St-Sébastien Parish in Spanish, Ontario. He was the spouse of Jeannette Joncas for 63 years, and the father of five children.

The Mass of Christian burial will be celebrated on Thursday, August 6th, 2020 at 11:00 am., at St-Sébastien Parish in Spanish. Attendance will be limited due to COVID-19 restrictions.

We offer our most sincere condolences to his family and friends. We assure them of our prayers and support.

Eternal rest grant unto him, O Lord, and let perpetual light shine upon him.

C'est avec regret que nous annonçons le décès du **diacre Maurice Cyr**, le dimanche 2 août 2020, à Spanish, Ontario, à l'âge de 88 ans.

Depuis son ordination comme diacre en 1993, il a servi le peuple de Dieu à la Paroisse St-Sébastien à Spanish. Il était l'époux de Jeannette Joncas pendant 63 ans et le père de cinq enfants.

La messe des funérailles sera célébrée le jeudi 6 août 2020 à 11h00, à la Paroisse St-Sébastien, Spanish. Le nombre de participants sera limité en raison des restrictions imposées à cause de la COVID-19.

Nous offrons nos plus sincères condoléances à sa famille et à ses proches. Nous les assurons de nos prières et de notre soutien.

Accorde-lui, Seigneur, le repos éternel et que brille à ses yeux la lumière sans déclin.